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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen típusú élelmiszer-feldolgozókra adtak 
Támogatói Okiratot a Vidékfejlesztési Program keretében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A vg.hu portálon megjelent „Csupán félgőzzel működtek tavaly a hazai léüzemek„ című cikkből a
következőket tudtuk meg:

„A FruitVeB Magyar  Zöldség-Gyümölcs  Szakmaközi  Szervezet  és  Terméktanács  előzetes  adatai
szerint körülbelül 400 ezer tonna volt a tavalyi almatermés – mondta a Világgazdaságnak Apáti
Ferenc, a szervezet alelnöke. Mint emlékeztetett, 2018-ban bő volt a termés, a KSH adatai szerint
678,8 ezer tonna, ebből 470 ezer tonnát vásároltak fel a léüzemek.

A tavalyi termésből csupán feleannyi, 230–240 ezer tonna került a feldolgozókhoz, ami azt jelenti,
hogy a 2019-es szezonban a léüzemek a kapacitásuk felén működtek.”

Kérdezem Önt:

1.  Milyen  típusú  élelmiszer-feldolgozókra  adtak  Támogatói  Okiratot  a  VP-3-4.2.1-15
Mezőgazdasági termékek értéknövelése és erőforrás-hatékonyságának elősegítése a feldolgozásban
Felhívás keretében? 

2.  Milyen  típusú  élelmiszer-feldolgozókra  adtak  Támogatói  Okiratot  a  VP3-4.2.1-4.2.2-18
Mezőgazdasági termékek értéknövelése a feldolgozásban Felhívás keretében? 

Budapest, 2020. február 6.
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